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AFNOR Certification certifie que le systéme de management mis en place par :
AFNOR Certification certifies that the management system implemented by:

PRESTO CONTROLE

pour les activités suivantes :
for the following activities:

PRESTATIONS DE SERVICES SUR LES SITES INDUSTRIELS CONCERNANT LE CONTROLE ET LE
REGLAGE DE SOUPAPES DE SURETE SUR INSTALLATION EN SERVICE OU A L'ARRET, ET DE
VANNES DE REGULATION SUR INSTALLATION A L'ARRET. DEPOSE ET REPOSE, REMISE EN ETAT
SUR SITE ET EN ATELIER, NEGOCE ET INSTALLATION (PIECES NEUVES), EXPERTISE ET GESTION
DE PARC DE TOUTES PIECES DE ROBINETTERIE INDUSTRIELLE (SOUPAPES, VANNES, VANNES DE
REGULATION, CLAPETS, NIVEAUX). CONTROLE DE DISCONNECTEURS. ASSISTANCE ET
PREPARATION A L'INSPECTION ET A LA REQUALIFICATION PERIODIQUE D'ESP
(EQUIPEMENTS SOUS PRESSION). USINAGE SUR SITE, PIQUAGE EN CHARGE ET SERRAGE
MAITRISE, ETALONNAGE DES INSTRUMENTS DE MESURE DE PRESSION.

PROVISION OF SERVICES ON INDUSTRIAL SITES RELATING TO THE CONTROL AND ADJUSTMENT
OF SAFETY VALVES ON OPERATING OR SHUTDOWN SYSTEMS, AND REGULATING VALVES ON
SHUTDOWN SYSTEMS. REMOVAL OR INSTALLATION, ON-SITE OR WORKSHOP RETROFIT, TRADE
AND INSTALLATION (NEW PARTS), STOCK ASSESSMENT AND MANAGEMENT OF ALL INDUSTRIAL
FITTINGS (VALVES, REGULATING VALVES, TRAPS, GAUGES).

CONTROL OF BACKFLOW PREVENTERS. SUPPORT AND PREPARATION TO THE INSPECTION AND
PERIODIC REQUALIFICATION OF PRESSURE EQUIPMENT. ONSITE MACHINING, HOT TAPPING,
CONTROLLED CLAMPING. CALIBRATION OF PRESSURE MEASURING INSTRUMENTS.

a été évalué et jugé conforme aux exigences requises par :
has been assessed and found to meet the requirements of:

ISO 9001 : 2015

et est déployé sur les sites suivants :
and is developed on the following locations:

PARC D'ACTIVITES DE L'AERODROME 39, VOIE ST EXUPERY BP 104 FR-76430 SAINT ROMAIN DE COLBOSC
29 AVENUE DE LA LARDIERE ZI LA VALAMPE FR-13220 CHATEAUNEUF LES MARTIGUES
436 AVENUE GEORGES LOUIS FREREJEAN FR-38780 PONT EVEQUE
4 RUE GERARD PLESSIET BATIMENT C1 FR-59430 SAINT POL SUR MER

Ce certificat est valable & compter du (année/mois, rau N&-
This certificate is valid from (year/month/day) til 2026-05-27

Ce document est signé électroniquement. Il constitue un original électronique a valeur probatoire.
This document is electronically signed. It stands for an electronic original with probationary value.

Julien NIZRI
Directeur Général d’AFNOR Certification
Managing Director of AFNOR Cetrtification

Flashez ce QR
Code pour vérifier la
validité du certificat
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